

**ПАЛОМНИЧЕСТВО 2016 г.  
ПО СВЯТЫМ МЕСТАМ РОССИИ**  
*при участии Высокопреосвященнейшего Митрополита  
ИЛАРИОНА,  
Первоиерарха Русской Православной Церкви Заграницей*

**с 20-го июля по 6-ое августа 2016 г.**

*В маршруте: Москва, Казань. Пермь, Казань, Барнаул, Бийск,  
Горно-Алтайск, Барнаул, Москва*

**Цена Паломничества - 2550 амер. долларов (не включая  
расходов за полёт в Москву и домой).**

**По всем вопросам касательно Паломничества, просим  
обращаться к Галине Константиновне Сологуб по:**

**Тел. +7 (910) 402-3511.**

**WhatsApp. Email: [g.k.sologub@gmail.com](mailto:g.k.sologub@gmail.com)**

**Skype: Galina K. Sologub**

**PILGRIMAGE**  
**TO THE HOLY PLACES OF RUSSIA**  
*with the participation of His Eminence, Metropolitan*  
**HILARION,**  
*First Hierarch of the Russian Orthodox Church*  
**Outside Russia**

**from July 20th to August 6th, 2016**

*Visits to: Moscow, Kazan. Perm, Kazan, Barnaul, Biisk, Gorno-  
Altaisk, Barnaul, Moscow*

**Cost of the Pilgrimage - 2550 American dollars (excluding  
airfare to Moscow and home).**

**For further information concerning the Pilgrimage, please contact  
Galina Sologub as soon as possible at:**

**Tel. +7 (910) 402-3511.**

**Whatapp. Email: g.k.sologub@gmail.com**

**Skype: Galina K. Sologub**

**ПАЛОМНИЧЕСТВО  
ПО СВЯТЫМ МЕСТАМ РОССИИ**  
*возглавляемое Высокопреосвященнейшим Митрополитом  
ИЛАРИОНОМ*

---

**2016 PILGRIMAGE  
TO THE HOLY PLACES OF RUSSIA**

**Form for Personal Details**

1. Full name (as in passport):
  
2. Date and place of birth:
3. Citizenship:
4. Permanent address:
  
5. Home phone number:
6. Cell phone:
7. Email address:
8. Passport number:
9. Country of issue:
10. Date of issue:
11. Expiration date:

Signature: ..... Date: .....

1. Москва – Казань – Пермь – Казань – Барнаул – Бийск – Горно-Алтайск – Барнаул - Москва

День	Города	Программа дня	Проживание
20.07 Сред.	Москва, Казань	Прибытие группы в Казань, через Москву. Трансфер в гостиницу. Размещение. Ужин. Отдых (а для тех, кто прибывает дневным рейсом – Всенощное Бдение)	Казань
21.07 Четв.	Казань	<b>Явление Иконы Божией Матери «Казанской» - Божественная Литургия.</b> Обед. Обзорная экскурсия по городу. Кремль. Благовещенский собор. История города. «Казанские Святители Святые Мученики» Петропавловский собор, церкви Параскевы-Пятницы и Храм-Памятник на Казанке, Кизический Введенский Монастырь и Свято-Успенский монастырь на Зилантовой горе. Мощи Архиепископа Гурия. Казанская Икона Божией Матери. Пешеходные улицы города. Мощи Святителя Германа, Архиепископа Казанского и Свяяжского в Иоанно-Предтеченском мужском монастыре. Мощи Святителя Николая, Мир Ликийских Чудотворца в Храме святого праведного Иоанна Кронштадтского при Казанской Духовной Семинарии. Старый город. Свободное время. Ужин. Вечернее Правило. Отдых...	Казань
22.07 Пятн.	Казань	Утреннее Правило. Завтрак. Экскурсия на остров-град Свияжск на автобусе с посещением уникальных храмов: Деревянная Троицкая церковь XVI века, которую дважды посещал Царь Иоанн IV, «Грозный» до и после взятия Казани. Внешний осмотр Успенского монастыря. Церковь Всех Скорбящих Радость. Никольская и Сергиевская Церкви. Возвращение в Казань. Обед. Свободное время. Ужин. Вечернее Правило.	Казань
23.07 Субб.	Казань	Утреннее Правило. Завтрак. Освобождение номеров. Автобусная экскурсия в Раифский Богородицкий мужской монастырь (архитектурный комплекс XVII – XIX веков), по трассе осмотр «Храма всех религий». Чудотворная Грузинская икона Божьей Матери, Троицкий собор, Церковь во имя Отцов, в Синае и Раифе избиенных. Самая маленькая в Европе церковь во имя Св. Мучениц Веры, Надежды, Любви и матери их Софии. Уникальное озеро возле монастыря. Обед в трапезной Раифского монастыря. Возвращение в Казань. В 20:00 посадка на теплоход, В 21:00 отправление в рейс. Ужин. Всенощное Бдение отслужим на теплоходе. <b>Начало теплоходного круиза Казань-Пермь-Казань</b>	Теплоход
24.07 Воск.	Нижнекамск	<b>Святой Равноапостольной Великой Княгини Российской Ольги. Из - за того, что мы путешествуем по водам, Литургии, увы, не будет, но вместо этого - полная Обедница.</b> 13:00—16:00 - пешеходная экскурсия на «Святой Ключ». Парковая зона с тенистыми аллеями, водоемами, родниковыми ключами. В 100 метрах от причала находится поистине уникальное место (по легенде, ключ стал святым в глубокой древности, когда мусульманин Махомет нашёл на месте выхода воды из земли икону святителя Николая Чудотворца. С того времени источник стал местом поклонения как православных, так и мусульман). К Святому Ключу уже с XVIII века совершались паломничества за святой. Здесь построил свою усадьбу богатейшие купцы Нижнего Прикамья Стахеевы. Частым гостем Стахеевых был Батюшка Св. Праведный отец Иоанн Кронштадтский. На территории два бассейна для омоновения желающих целебной водой, водопад, беседки для отдыха, красивая благоустроенная набережная. В ходе экскурсии паломники узнают об Ананьинских могильниках, древнем городе Бряхимове, увидят и услышат об удивительном творении природы – образовании пещер, о жестоких боях Волжской военной флотилии в годы гражданской войны, истории	Теплоход

		края и молодого города на Каме – Нижнекамска. Вечернее Правило.	
25.07 Понд.	Сарапул	Утреннее Правило. 08:00—11:00 - пешеходная обзорная экскурсия по городу. "Прикамская Барселона", - так называют Сарапул - старейший и красивейший город, в котором сохранилось более ста памятников архитектуры разнообразных стилей, из которых состоит практически вся центральная историческая часть города. Здесь и особняки, и бывшие доходные дома, и бывшая женская гимназия, и богадельня. Коринфские полуколонны, лепнина, элементы барокко, русско-византийский стиль и стиль модерн – всё это заставит окунуться в таинственное ощущение присутствия прошлого. Гуляя по Сарапулу пешком, можно понять этот город, оценить его неповторимую красоту. В июне 1904 город посетил этот город Св. Праведный о. Иоанн Кронштадтский. В настоящее время в городе Сарапуле действуют два православных Храма: Церковь Блаженной Ксении Петербургской и Церковь Воскресения Христова. Вечернее Правило.	Теплоход
26.07 Втор.	Пермь	Утреннее Правило. Завтрак. 10:00—18:00 - Обзорная автобусная экскурсия по городу (с 10 до 11:30) с посещением Свято-Троицкого Кафедрального Собора, Собора Святых Апостолов Петра и Павла и других храмов города. Исторический центр и Современная Пермь. Обед. Трансфер на Белую гору – «Уральский Афон»: Свято-Николаевский мужской монастырь. Ужин. Отправление в город Оса. Размещение в гостинице. Вечернее Правило.	Гостиница
27.07 Сред.	Оса, Чайковский	Утреннее Правило. Завтрак. В 08:00 начало обзорной экскурсии по городу. Храмы Святой Троицы, Казанской Иконы Божией Матери. Музей. Панорама. Отъезд в город Чайковский. В 13:30 прибытие к теплоходу. Всенощное Бдение отслужим на теплоходе.	Теплоход
28.07 Четв.	Елабуга	<b>Святого Благоверного и Равноапостольного Великого Князя ВЛАДИМИРА - Божественная Литургия.</b> Завтрак. Стоянка теплохода <b>09:00—14:00.</b> Обзорная экскурсия по Елабуге — одному из старейших городов Татарстана, где представлены уникальные памятники истории и археологии. Посещение древней крепости - обзор. История Елабужского Казанско-Богородицкого женского монастыря и его святыни. Кафедральный Спасский собор Елабуги. Встречи с православной общественностью г. Елабуга. В 13:30 посадка на теплоход, продолжение круиза. Вечернее Правило.	Теплоход
29.07 Пятн.	Казань	Утреннее Правило. Завтрак. Прибытие теплохода в 08:00. Высадка. Трансфер в аэропорт. Вылет Казань-Москва-Барнаул. Вечернее Правило. Этот весь день будет проведен в пути.	авиаперелет
30.07 Субб.	Барнаул- Бийск 180 км.	<b>Встреча с Алтаем...Прибытие в Барнаул.</b> Утреннее Правило читаем в пути. Встреча с гидом в аэропорту, трансфер. Обзорная экскурсия по городу с посещением Храма Святителя Димитрия Ростовского, Знаменского Женского Монастыря, Свято-Никольского Храма. Молебен о путешествующих. Обед. Выезд в Бийск. Размещение в гостинице. Свободное время. Ужин. Всенощное Бдение.	гостиница Бийск
31.07 Воск.	Бийск Чемал 250 км.	<b>Божественная Литургия в Успенском Кафедральном Соборе.</b> Завтрак. Тематическая экскурсия «Бийск православный». Бийское Архиерейское подворье – живой памятник истории православия и культуры Алтая. Музей Алтайской Духовной Миссии. Выезд в Республику Алтай. Остановка в селе Сростки. Храм Святой Великомученицы Екатерины. Чуйский тракт. Чемал. Размещение в гостевом доме. Для желающих -русская баня. Ужин. Вечернее Правило.	Гостевой дом

01.08 Понд.	Чемал 40 км.	<b>Остров Патмос. Конная Прогулка</b> <b>Преподобного Отца Нашего Серафима, Саровского Чудотворца – Божественная Литургия.</b> Завтрак. Экскурсия на остров «Патмос». Архиерейское подворье в честь святителя Макария (Невского), Митрополита Московского, Алтайского. Храм Святителя Макария Невского. Пешеходная экскурсия по «Козьей» тропе вдоль Катунь. Панорама слияния рек Чемала и Катунь. Осмотр Чемальской ГЭС. После обеда для желающих конная прогулка. Свободное время. Ужин. Вечернее Правило.	Гостевой дом
02.08 Втор.	Чемал Озеро Телецкое 270 км.	<b>Горно-Алтайск – Телецкое Озеро</b> <b>Святого и Славного Пророка Божия Или – Божественная Литургия</b> Завтрак. К утреннему чаю – домашние пирожки с черемухой. Храм «Всех скорбящих Радость». Молебен о путешествующих. Выезд в Горно-Алтайск. Манжерок. Подъем в гору малая Синюха на канатно-кресельном подъемнике. Живописная панорама долины Катунь. Горно-Алтайск. Храм во имя преподобного Макария Алтайского. Обед. Казанский святой источник в с. Паспаул. Прибытие к истоку р. Бии. Размещение в благоустроенном Гостевом доме. Русская баня. Ужин. Вечернее Правило.	Гостевой дом
03.08 Сред.	оз. Телецкое	<b>Телецкое Озеро. Водопад Корбу</b> Утреннее Правило. Завтрак. Посещение храма в честь иконы Божией Матери «Умиление». Пешеходная экскурсия к Миссионерскому кресту – памятнику основания православной миссии на Алтае. Свято-Макарьевский источник. Для желающих - восхождение на обзорную гору Тилан-Туу (высота 741 м). Панорама Телецкого озера и истока Бии. Обед. Прогулка на катере по Телецкому озеру. Алтайский национальный природный заповедник. Водопад Корбу. Дегустация алтайского чая и напитков. Возвращение в гостиницу. Ужин. Вечернее Правило.	Гостевой дом
04.08 Четв.	р. Бия	<b>Экскурсионный рафтинг-сплав по реке Бии</b> Утреннее Правило. Завтрак. Для желающих предлагается экскурсионный сплав на рафтах по реке Бия. С воды открывается потрясающая панорама прителецкой тайги, живописных гор и затерянных в глубинке алтайских деревень. Обед в национальном аиле с дегустацией алтайских блюд. Окончание сплава. Возвращение в гостиницу. Русская баня. Ужин. Вечернее Правило. Вечер у костра с настоящим Тульским самоваром.	Гостевой дом
05.08 Пятн.	Барнаул 450 км.	<b>Выезд в Барнаул</b> Утреннее Правило. Завтрак. Выезд в Горно-Алтайск. Храм в честь Покрова Пресвятой Богородицы. Национальный краеведческий музей имени А. В. Анохина. Посещение сувенирной лавки. Выезд в Барнаул. Размещение в пригородной гостинице. Ужин. Вечернее Правило.	гостиница
06.08 Субб.	Барнаул	<b>Расставание с Алтаем</b> Утреннее Правило. Трансфер в аэропорт. Вылет в Москву. Прибытие в Москву. Регистрация на рейсы следующие в города пребывания гостей.	

**Размещение двухместное. Питание двухразовое на Алтае, трехразовое на теплоходе, Авиаперелет Казань-Москва-Барнаул-Москва, автобус по маршруту, сопровождение, экскурсии в Казане, Перми. Встреча в Москве.....**

**Стоимость паломнического путешествия : 2550.00 долларов . Желающие записаться и участвовать в паломничестве , которое возглавляет Митрополит Иларион , обращайтесь к Галине Сологуб , всегдашней организаторнице всех паломничеств , по телефону, электронной почте , скайпу:**

**Tel: +7(910)402-3511**

**Email: g.k.sologub@gmail.com**

**Skype: Galina K. Sologub**

**Whatapp**

# 8th Pilgrimage to Holy Places of Russia 2016

**Moscow-Kazan-Perm-Kazan -Barnaul-Biisk-Gorno-Altai-Barnaul-Moscow**

## **1st Day - Wed., 20 July - Moscow - Kazan**

Arrival in Kazan, via Moscow, transfer to hotel. Supper. Rest (those who have arrived earlier during the day may attend the vigil in church).

## **2nd Day - Thurs., 21 July - Kazan**

**Feast of the appearance of the "Kazan" icon of the Mother of God - Divine Liturgy.** Lunch. Sight-seeing excursion through the city. The Kremlin. Annunciation cathedral. History of the city. The holy hierarchs and martyrs of Kazan. Sts. Peter and Paul cathedral, St. Paraskeva church and the memorial church on the Kazanka River. The Kizicheskiy monastery of the Entry of the Virgin Mary into the Temple and the Holy Dormition (Uspensky) monastery on the Zilantov hill. The holy relics of St. Guriy. The Kazan icon of the Mother of God. The pedestrian streets of the city. The holy relics of St. German, archbishop of Kazan and Sviazhsk in the St. John the Baptist men's monastery. The holy relics of St. Nicholas, the wonderwork of Myra in Lycia at the Church of St. John of Kronstadt at the Kazan Theological Seminary. The old city. Free time. Supper. Evening prayers. Rest.

## **3rd Day - Fri., 22 July - Kazan**

Morning prayers. Breakfast at the hotel. Excursion by bus to the island-town of Sviazhsk with a visit to unique churches: the wooden Holy Trinity church from the 16th century, which was visited twice by Tsar Ivan IV the "Terrible", before and after his capture of Kazan. Outside view of the Dormition monastery. The Joy of All Who Sorrow church, St. Nicholas church and St. Sergius church. Return to Kazan. Lunch. Free time. Supper. Evening prayers.

## **4th Day - Sat., 23 July - Kazan**

Morning prayers. Breakfast. Vacating of hotel rooms. Excursion by bus to the Raithu men's monastery of the Mother of God (an architectural complex of the 17-19th centuries); along the highway a view of the "Church of all religions." The Wonderworking Georgian icon of the Mother of God. Holy Trinity cathedral. The church of the Holy Fathers martyred at Sinai and Raithu. The smallest church in Europe dedicated to the Holy Martyrs Vera, Nadezhda, Lubov and their mother Sophia. The unique lake near the monastery. Lunch in the refectory of the Raithu monastery. Return to Kazan. At 20:00 boarding the cruise ship. Departure at 21:00. **Beginning of the Kazan-Perm-Kazan cruise.**

## **5th Day - Sun., 24 July - Nizhnekamensk**

Commemoration of St. Olga, the Great Princess and Equal-of-the Apostles. Due to the fact that we will be sailing, there will be a Reader's service in place of the Liturgy.

13:00-16:00 - an excursion by foot to the "Holy Spring." Visit to a park area with shady alleys, reservoirs and mineral springs. 500 metres from the harbor this is truly a unique place: according to legend, the Spring became miraculous in olden times, when a Moslem by the name of Mahomet found an icon of St. Nicholas the Wonderworker at the base of the spring's source. From that time on the spring became a place of veneration for both the Orthodox and the Moslems. Pilgrimages to the Holy Spring for the holy water commenced in the 18th century. The richest merchants of Lower Prikamia, the Stakheyev family, built their estate in this location. A frequent visitor to the Stakheyev home was St. John of Kronstadt. On this territory there are two pools for those who desire to be immersed in healing water, a waterfall, gazebos for taking a rest, a beautifully kept river bank. During the course of the excursion, the pilgrims will learn about the Ananian burial grounds, the ancient town of Briakhimov, see the amazing creations of nature - underground caves; hear about the violent

military battles on the Volga during the Civil War, the history of the region and the appearance of a new city on the Kam River - Nizhnekamsk. Evening prayers.

### **6th Day - Mon., 25 July - Sarapul**

Morning prayers. 08:00-11:00 - excursion by foot in the city. Sarapul is called the "Barcelona of the Prikamsk region", being the oldest and most beautiful city in which have been preserved more than 100 architectural monuments of various styles, covering practically the entire central historical part of the city. Among them are mansions, buildings for business, a former school for girls, and a shelter for the poor and homeless. The Corinthian half-columns, moldings, elements of baroque, Russian-Byzantine style and style moderne - all of this causes one to delve sensually into the mystical presence of the past. Visiting Sarapul on foot gives one the opportunity to understand the city and to appreciate its unique beauty. St. John of Kronstadt visited this city in June of 1904. At the present time there are 2 active Orthodox churches in Sarapul - the church of the Blessed Xenia of St. Petersburg and the church of the Resurrection of Christ. Evening prayers.

### **7th Day - Tues., 26 July - Perm**

Morning prayers. Breakfast. 10:00-18:00 - Excursion through the city by bus (from 10 to 11:30) with a visit to the Holy Trinity cathedral, the cathedral of the Holy Apostles Peter and Paul, and other churches of the city. The historical centre and contemporary Perm. Lunch. Transfer to the Belaya Gora, the "White Mountain" - known as the "Athos of the Urals," and the St. Nicholas men's monastery. Supper. Departure for the city of Osa. Settling into the hotel. Evening prayers.

### **8th Day - Wed., 27 July - Osa, Tchaikovsky**

Morning prayers. Breakfast. At 08:00 commencement of the overview excursion through the city. The churches of the Holy Trinity and of the Kazan Icon of the Mother of God. The museum. The panorama. Departure for the city of Tchaikovsky. Arrival at 13:30 at the cruise ship. Vigil service on the ship.

### **9th Day - Thurs., 28 July - Yelabuga**

**The feast of St. Vladimir, the Great Prince and Equal-of-the-Apostles. Divine Liturgy.** Breakfast. The cruise ship will be in the port from **09:00 to 14:00**. Excursion through the city of Yelabuga - one of the oldest cities of Tatarstan, with unique historical and archaeological monuments. Visit to the ancient fort with its view. The history of the Kazan-Virgin convent of Yelabuga and its holy relics. Yelabuga's Cathedral of the Saviour. A meeting with the Orthodox faithful of Yelabuga. Boarding the cruise ship at 13:30, continuation of the journey. Evening prayers.

### **10th Day - Fri., 29 July - Kazan**

Morning prayers. Breakfast. Arrival on the cruise ship at 08:00 and exit. Transfer to the airport. Flight from Kazan to Moscow to Barnaul. Evening prayers. The entire day will be spent in travel.

### **11th Day - Sat., 30 July - Barnaul, Biisk (180 km.)**

**Meeting with the Altai region... Arrival in Barnaul.** Morning prayers will be read on the road. Meeting with the guide at the airport, transfer to the city. Overview excursion through the city with a visit to the St. Dimitry of Rostov church, the Znamenny ("Of the Sign") convent, St. Nicholas church. Moleben (prayer service) for the health and well-being of the pilgrims. Lunch. Departure for Biisk. Accommodations in hotel. Free time. Supper. Vigil service.

### **12th Day - Sun., 31 July - Biisk, Chemal (250 km.)**

**Divine Liturgy in the Dormition cathedral.** Breakfast. Thematic excursion - "Orthodox Biisk." The episcopal house of Biisk - a living monument of Orthodox history and culture in the Altai region. The museum of the Altai Spiritual Mission. Departure for the Republic of Altai. Stopover at the village of Srostki. The church of the Great Martyr Catherine. Travel on the Chuisk highway. Chemal. Accommodations in the guest house. Russian



sauna available. Supper. Evening prayers.

**13th Day - Mon., 1st Aug. - Chermal (40 km.)**

**Patmos Island. Horse riding. The commemoration of our Father among the Saints, Seraphim of Sarov, the Wonderworker - Divine Liturgy.** Breakfast. Excursion on Patmos Island. The episcopal residence in honor of St. Makary (Nevsky), Metropolitan of Moscow, and of the Altai. The church of St. Makary of Moscow. Excursion by foot along the "Goats' Path" along the Katun' River. The panorama of the merger of the Cherala and Katun' Rivers. A view of the Chermal hydro-electric station. After lunch, horse-riding for those who wish. Free time. Supper. Evening prayers.

**14th Day - Tues., 2nd Aug. - Chermal, Teletskiy Lake (270 km)**

**Gorno-Altai - Teletskiy Lake**

**Commemoration of the Holy and Glorious Prophet of God Elias - Divine Liturgy.** Breakfast. For morning tea - homemade piroshki with chokecherry jam. The church of the Joy of All Who Sorrow. Moleben for the pilgrims. Departure for Gorno-Altai. Manzherok. Ascent to the Little Siniukha Mountain by cable car. Beautiful panorama of the Katun' valley. Gorno-Altai. Lunch. Church in honor of St. Makary of the Altai. Lunch. The holy Kazan spring in the village of Paspaul. Arrival at the source of the Bii River. Accommodation in the elegant guest house. Russian sauna. Supper. Evening prayers.

**15th Day - Wed., 3rd Aug. - Teletskiy Lake**

**Teletskiy Lake. Korbu waterfalls.**

Morning prayers. Breakfast. Visit to the church of the "Umilenie" ("Of Compunction") icon of the Mother of God. Excursion by foot to the Missionary Cross - the monument to the founding of the Orthodox Mission to the Altai. The spring of St. Makary. For those who desire to do so, ascent to the observatory mountain of Tilan-Tuu (elevation of 741 metres). Panorama of the Teletskiy Lake and the source of the Bii River. Boat trip on the Teletskiy Lake. The Altai National nature reserve. Korbu Falls. Tasting of the teas of Altai and its drinks. Return to the hotel. Supper. Evening prayers.

**16th Day - Thurs., 4th Aug. - Bii River**

**Excursion on the Bii River.**

Morning prayers. Breakfast. For those who would like to go on excursion on the Bii River, this will be available. From the river one sees the amazing sights of the taiga, the picturesque mountains and remote villages hidden in the Altai. Lunch in an "ail" (a native dwelling like a teepee) with the tasting of traditional Altai cuisine. The conclusion of the rafting. Return to the hotel. Russian sauna. Supper. Evening prayers. Evening spent around a campfire with a real Tula samovar.

**17th Day - Fri., 5th Aug. - Barnaul (450 km)**

**Departure for Barnaul.**

Morning prayers. Breakfast. Departure for Gorno-Altai. Church of the Protection of the Mother of God. The National Cultural Museum in honor of A.V. Anokhin. Visit to a souvenir shop. Departure for Barnaul. Accommodation at a hotel outside the city. Supper. Evening prayers.

**18th Day - Sat., 6th Aug. - Barnaul**

**Farewell to the Altai.**

Morning prayers. Transfer to the airport for the flight to Moscow. Arrival in Moscow. Transfers to return flights home for participating pilgrims.

**Attention:**

**Attention:**

**Hotel accommodations will be for two persons per room.**

**In the Altai region there will be two meals per day, three meals on the cruise ship.**

**Flights - Kazan-Moscow-Barnaul-Moscow, travel by bus, accompaniment and guides, excursions in Kazan, Perm. Pilgrims will be met in Moscow.**

**The cost of the Pilgrimage (excluding airfare to Moscow and home) - US \$2550.00 per person.**

**For further information concerning the Pilgrimage, which will be headed by His Eminence, Metropolitan Hilarion of Eastern America & New York, please contact Galina Konstantinovna Sologub, the organizer of these pilgrimages for many years, at:**

**Tel.: +7 (910) 402-3511,  
Email: g.k.sologub@gmail.com**

**Skype: galina.k.sologub  
Whatapp.**